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Rozhovor s poslancom

Prioritne musíme riešiť 
parkovanie                                                     
Zhovárali sme sa s pred-
sedom Komisie financií, 
podnikateľských aktivít 
a  dopravy Radoslavom 
Olekšákom

V  minulom roku sa 
mestskej časti nepoda-
rilo zrealizovať niektoré 
naplánované investičné 
aktivity. Ktoré by podľa Vás mali byť v tomto 
roku naozaj prioritou?
Jednoznačnou prioritou je pre mňa tento rok rie-
šenie parkovania v mestskej časti. Čiže popri obno-
vení značenia na cestách, ku ktorým nám pribudla 
aj Bakošova ulica, je dôležité, aby sme budovali aj 
nové parkovacie miesta zo zatrávňovacích dlaždíc 
tam, kde sú na to vytvorené podmienky. Preto 
sme navýšili sumu na tento rok na výstavbu no-
vých parkovacích miest až na 20 000 eur. Dúfam, 
že to neskončí ako minulý rok, keď sa peniaze ne-
minuli, lebo vedenie úradu nerobilo jednoducho 
nič. Pevne verím, že nová prednostka ( mimocho-
dom už štvrtý človek vo funkcii prednostu v prie-
behu troch rokov), bude dbať na to, aby sa všetky 
priority v  maximálne možnej miere zrealizovali 
k spokojnosti občanov. Je otázka, či stíhame spus-
tiť projekt rezidenčného parkovania, myslím si, že 
je potrebné sa sústrediť na to, aby sme čo najviac 
parkovacích miest v tomto roku vybudovali a rie-
šili aj niektoré veci v oblasti dopravy v starom La-
mači, na ktorý taktiež nemôžeme zabúdať. Okrem 
statickej dopravy je potrebné riešiť aj detské ihris-
ká v mestskej časti, v tomto roku by sme chceli zre-
vitalizovať ihrisko za Studenohorskou 35 a  ďalej 
vytvoriť priestor na dolnom konci Bakošovej ulice 
na venčenie a  cvičenie psov. Vyhnali sme odtiaľ 
bezdomovcov a musí byť našou prioritou vytláčať 
takéto neprispôsobivé živly z mestskej časti aj za 
aktívnej pomoci našich občanov. 

K splneniu toho všetkého čo spomínate by 
určite pomohol konštruktívny postoj  celého 
zastupiteľstva. Tak aby taká zhoda, ako bola 
pri schvaľovaní rozpočtu, nastala napríklad 
v prípade dodatočného navýšenia financií 
pre školu a škôlku. Podľa stále vyššieho záuj-
mu, aký o ne je a snahy udržať ich kvalitu, to 
bude zrejme potrebné. 
To, že všetci poslanci hlasovali za naše pozme-
ňovacie návrhy, ktoré som predniesol svedčí 
o  tom, že boli skutočne prospešné pre našich 
spoluobčanov. Myslím si, že teraz je našou 
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Tohtoročný zápis detí do prvého ročníka sa na 
lamačskej základnej škole konal v piatok a v so-
botu 14-15. februára. Budúci školáci prichádzali 
v hojnom počte už od začiatku zápisu. Deti priví-
tali budúce pani učiteľky, ktoré im ukázali učeb-
né pomôcky, napríklad to, ako sa pracuje s  in-
teraktívnou tabuľou. Chlapci i  dievčatá kreslili, 

písali a ukázali to, čo sa do „veľkej“ školy už nau-
čili v škôlke. Počas toho, ako sa deti zoznamovali 
s prostredím, ktoré ich od septembra bude den-
nodenne vítať, rodičia sa zástupcov školy pýtali 
na možnosti, ktoré budú môcť prváci v novom 
školskom roku využiť, či už ide o krúžky, alebo 
napríklad výučbu cudzích jazykov. Pre väčšinu 
rodičov bol výber ZŠ na Malokarpatskom ná-

mestí jednoznačnou záležitosťou. Viacerí z rodi-
čov majú s prácou školy už veľmi dobré skúse-
nosti, keďže školu buď navštevoval alebo stále 
navštevuje starší súrodenec budúceho prváka. 
Rodičia takisto oceňujú dostupnosť školy, pro-
stredie, v ktorom sa nachádza. Výhodou je pre 
viacerých aj to, že ich dieťa prakticky nemení 
prostredie ani kolektív, keďže sa v  triede stret-
ne so svojimi kamarátmi z blízkej škôlky. Na zá-

pis prišlo celkovo 103 detí, čo je o šesť viac ako 
v  minulom roku. Nie všetky deti však nastúpia 
do prvého ročníka, keďže rodičia 13 detí požia-
dali o  odklad povinnej školskej dochádzky. ZŠ 
Na Malokarpatskom námestí plánuje v šk. roku 
2014/2015 otvoriť štyri prvácke triedy, s otvore-
ním 0. ročníka sa tentoraz nepočíta.

Na zápis prišlo viac ako sto budúcich prvákov                                                                              

V marcovom čísle Lamačana nájdete aj 
tieto témy:

MZ riešilo rozpočet, protihlukovú stenu 
i bezpečnosť v Lamači .........................................       2

Otvorené otázky UPD zóny Zečák  ...................      4

V kine bolo divadielko pre deti, 
koncert ZUŠ i Valentínsky program ................       4 

Prezidentské voľby sa blížia ...............................       5

Informácie o Lekárskej služby prvej 
pomoci (LSPP) .........................................................       6

Čo Lamačanom chýba v Lamači?.....................       6

Rozmiestnenie veľkokapacitných 
kontajnerov ..............................................................      7

Mestská časť Bratislava – Lamač
P R E N A J M E

parkovací box na Heyrovského ulici č. 1.
Presné informácie a  podmienky o  obchod-
nej verejnej súťaži sú zverejnené na we-
bovej stránke www.lamac.sk v  sekcii 
Profil verejného obstarávateľa – Verejné 
obchodné súťaže alebo na úradnej tabuli. 

Priestor pre občanov na MZ

Obyvatelia Lamača môžu svoje občian-
ske podnety predkladať na zasadnutiach 
Miestneho zastupiteľstva vždy v čase medzi  
09.30 - 10.00 h. Urobiť tak môžu už na marco-
vom zastupiteľstve 13. marca. 
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spoločnou úlohou jednoznačne kontrolovať 
miestny úrad, aby tieto investičné akcie doká-
zal aj zrealizovať. Minulý rok sa nám už dúfam 
nebude opakovať. Dohodli sme sa, že v  lete 
podľa vývoja situácie otvoríme rozpočet a ope-
ratívne prehodnotíme niektoré opatrenia. Naše 
lamačské školstvo mi veľmi leží na srdci, tak 
ako som bojoval minulý rok i tento rok budem 
maximálne podporovať našu základnú školu, 
školský klub detí, jedáleň i našu obecnú škôlku. 
Obe pani riaditeľky si zaslúžia absolutórium, 
preto ma veľmi hnevá, ak určitá skupinka v za-
stupiteľstve si myslí, že naša škôlka žije v luxuse. 
Úprimne sa bojím sa, čo bude s našou obecnou 

škôlkou po voľbách, ak by takéto extrémistické 
hlasy získali v zastupiteľstve väčšinu. 

Jednou z  vašich prioritných oblastí, ktorým 
sa ako poslanec venujete je doprava. Prob-
lémy v tejto oblasti, ktoré na území Lamača 
vznikajú, sú často spojené s  postojom ma-
gistrátu a  jeho (ne) riešenie záležitostí, tý-
kajúcich sa ciest v  správe hlavného mesta. 
Máte pocit, že takýchto problémov v Lamači 
predsa len ubúda, alebo naopak, skôr ich pri-
búda?
Máte pravdu veľa vecí nezávisí od nás, ale od 
magistrátu. Bohužiaľ ten je absolútne liknavý 
a nekooperatívny. Veď len oprava dynamiky na 
svetelnej križovatke pri Cromwelli po mojom 
enormnom tlaku trvala zhruba dva mesiace, 
pričom stála zhruba smiešnych 1000 eur. Čo 

potom iné, náročnejšie veci? Patrí tu riešenie 
križovatky a  parkovania pri Pantlovi, prechod 
pri Lidl-i, kruhový objazd pred Baumaxom, 
riešenie Bus pruhu, či blikajúcej zelenej. To ne-
hovorím o katastrofálnom stave ciest a chodní-
kov v správe magistrátu. Mnohé naše podnety 
opakovanie dávame na magistrát a ten ich pre-
hadzuje doslova z oddelenia na oddelenie. Ne-
baví ma už stále počúvať z ich strany ako sa to 
nedá. Bohužiaľ, nepomôžeme si pokiaľ na po-
zíciách na magistráte budú vyše dvadsať rokov 
prilepení ľudia, ktorí hľadajú večné výhovorky 
ako sa to nedá... To sa tu v Lamači môžeme aj 
rozkrájať. Často to naozaj nie je o  peniazoch, 
ale o myslení ľudí, ktoré sa musí jednoznačne 
zmeniť! Veď sú platení z daní všetkých občanov 
a preto majú hľadať spôsob ako problémy ľudí 
riešiť.

Z rokovania Miestneho zastupiteľstva                       

Prvé tohtoročné zastupiteľstvo malo vo štvrtok 
13. februára na programe 24 bodov. 

Podnety od občanov budú mať svoj vyhradený 
čas
Jedným z prvých návrhov, ktorý poslanci napo-
kon schválili v bode „Rôzne“, bol návrh poslan-
kyne Júlie Ondrišovej, aby občania mohli so 
svojimi podnetmi vystúpiť na zasadaní zastupi-
teľstva vždy v  čase medzi 09.30 – 10.00 h. Čas 
môže byť upravený podľa počtu občanov, ktorí 
požiadajú o vystúpenie. Prijaté pravidlo platí už 
od najbližšieho zastupiteľstva, ktoré je na pro-
grame 13. marca.

Mestská časť zakúpi reflexné prvky pre deti 
a seniorov
Pri diskusii o bezpečnostnej situácii v mestskej 
časti navrhol poslanec Pavol Čech uznesenie, 
aby mestská časť zakúpila a  rozdala reflexné 
prvky deťom a seniorom v Lamači.

Rozruch okolo hodín pre verejnosť v ŠH Na ba-
rine
Na zastupiteľstve vystúpili aj seniori, ktorí sa 
posťažovali na problémy pri využívaní športo-
vej haly Na Barine. Pre verejnosť sú vyhradené 
voľné hodiny každý pondelok od 8.00 do 10.00 
hod., piatok od 18.00 do 20.00 hod. a sobotu od 
13.00 do 15.00 hod.
Podľa tvrdenia seniorov im prevádzkovateľ ne-
umožňuje využívať halu v  rámci dohodnutých 
bezplatných hodín pre verejnosť, mení termíny 
týchto hodín bez predchádzajúceho upozor-
nenia a  seniorom údajne určuje, aké športy 
môžu   a  nemôžu v  hale prevádzkovať. Seniori, 
ktorí majú záujem najmä o stolný tenis, sa týmto 
prístupom cítia dotknutí. Milan Malík z  OZ Pa-
int Education, ktoré halu prevádzkuje, tvrdí, že 
informácie predložené na zastupiteľstve nie sú 
pravdivé a  ide o nedorozumenie. Podľa Malíka 
sa zainteresované strany na riešení vzniknutej 
situácie majú dohodnúť na stretnutí, ktoré je 
naplánované na prvú polovicu marca.

Protihluková stena bude najskôr v roku 2016
Na zasadaní zastupiteľstva vystúpili aj zástup-
covia Národnej diaľničnej spoločnosti, ktorí 
informovali o pokračovaní príprav na výstavbu 
protihlukovej steny na diaľnici D 2, o ktorú La-

mačania už viac ako desaťročie márne bojujú. 
Investičná riaditeľka NDS Viktória Chomová 
pred zastupiteľstvom uviedla, že stena sa zre-
alizuje najskôr na konci roka 2016. V  priebehu 
tohto roku sa bude pripravovať projektová do-
kumentácia a  konať majetkovo-právne vyspo-
riadanie pozemkov. V  budúcom roku by malo 
prísť k vypísaniu tendra na výstavbu protihluko-
vej steny, ktorá sa bude realizovať ako mobilná 
protihluková stena, spojená s betónovými zvo-
didlami. So začatím výstavby na približne trojki-
lometrovom páse od tunela Sitiny po križovatku 
Diamant sa počíta na konci roka 2015, predpo-
kladaná doba výstavby je 12 mesiacov. Podľa 
Chomovej ani mobilná protihluková stena neza-
bezpečí úplne odstránenie hluku. „Bude to však 
signifikantné zníženie,“ zdôraznila Chomová. 
Poslanci prijali tieto informácie s rezervou. Júlia 
Ondrišová upozornila, že za desať rokov rokova-
nia medzi Lamačom a NDS sa situácia prakticky 
neposunula. „Aj o tejto mobilnej stene sme ho-
vorili už pred dvomi rokmi, „ povedala . „ Je smu-
tné, že aj keď každý uznáva, že hluk spôsobuje 
našim obyvateľom výrazné problémy, doteraz 
sa nemôžeme dovolať toho, aby bol tento stav 
napravený, „ dodala poslankyňa. Upozornila tiež 
na to, že NDS už realizovala kroky proti zníženiu 
hluku na diaľnici v  blízkosti zoologickej záhra-
dy či obchodného centra v Lamači, no väčšina 
zastaveného územia Lamača stále nie je proti 
hluku chránená. Chomová reagovala, že išlo 
o  novobudované úseky diaľnice, pri ktorých 
bolo podmienkou užívania vybudovanie proti-
hlukových opatrení.
Starosta Peter Šramko sa pýtal, či je možnosť, 
aby sa stavba protihlukovej steny urýchlila. 
Z  vyjadrení zástupcov NDS, odvolávajúcich sa 
na zákonné postupy však bolo zrejmé, že skorší 
termín je veľmi nepravdepodobný. Mestská časť 
preto bude žiadať, aby sa naplnil aspoň deklaro-
vaný termín – koniec roka 2016. Formou pravi-
delných stretnutí s NDS chce preto kontrolovať 
postup a dodržiavanie termínov v príprave vý-
stavby.

Z ďalších prerokovaných bodov
°Zastupiteľstvo schválilo prenájom priestorov 
jedálne bývalej školy na Borinskej ulici pre ŠK 
Goiu kai karate na 15 rokov. Športový klub za-
platí za celú dobu nájmu 1 euro, podmienkou 
nájmu je však to, aby klub zainvestoval v prie-
behu nájmu do rekonštrukcie budovy 35.000 

eur. Rekonštrukcia sa má týkať výmeny okien, 
opravy fasády, výmeny odkvapových rúr i  re-
konštrukcie vnútorných priestorov.
°Poslanci priamo na zasadaní zastupiteľstva 
prijali správu o tom, že mestská časť dostala od 
magistrátu oficiálny súhlas so zverením Bakošo-
vej ulice do správy mestskej časti. Okrem iného 
to znamená , že na Bakošovej bude zimnú údrž-
bu zabezpečovať mestská časť. Fakticky sa tak 
deje už od začiatku tohtoročnej zimy.
°Zastupiteľstvo sa takisto venovalo správe mi-
estnej kontrolórky o  stave vianočnej výzdoby. 
Kontrolórka Zuzana Koreňová zistila, že chýba 
17 kusov vianočnej výzdoby, ktorá bola na-
kúpená v  roku 2008. Podľa zistení kontrolórky 
nie je vianočná výzdoba evidovaná v  majetku 
mestskej časti a  bez preberacieho protokolu 
uskladnená v priestoroch firmy Osvetlenie s.r.o. 
Zastupiteľstvo prijalo preto uznesenie, aby sa 
tieto nedostatky napravili.
°Poslankyňa Júlia Ondrišová zastupiteľstvo taki-
sto informovala o tom, že ako mestská poslan-
kyňa má možnosť určiť, na čo bude použitých 
približne 49.000 eur z rozpočtu hlavného mesta. 
O  využití takejto sumy môže rozhodnúť každý 
poslanec Bratislavy v  rámci tzv. poslaneckých 
priorít. Ondrišová žiada mesto, aby tieto penia-
ze použilo na dokončenie opravy chodníkov na 
Vrančovičovej ulici, vybudovanie bezpečného 
priechodu pri LIDL-i, a to, čo zvýši, na rozšírenie 
kamerového systému.

Priestory SCL si môžu prenajať aj podnikatelia
Poslanci Lamača na februárovom zasadnutí ta-
kisto schválili aj možnosť prenájmu Spoločen-
ského centra Lamač (SCL) pre komerčné účely. 
Podnikateľské subjekty si môžu priestory SCL 
na komerčné účely prenajať za 30 eur/hodina 
a za 120 eur/deň. Podmienkou je, aby priesto-
ry v danom čase nemala v pláne využiť mest-
ská časť alebo združenia, ktoré ich pravidelne 
využívajú. SCL je naďalej prioritne určené pre 
spoločenské organizácie, neziskové združenia 
a  školské zariadenia v  Lamači, ktoré majú 1x 
mesačne možnosť využiť priestory na 1 hodi-
nu úplne zdarma. SCL ponúka svoje miesto aj 
pre aktivity neziskových organizácií so sídlom 
mimo Lamača, politické strany, cirkev i  jedno-
tlivcov. V prípade záujmu o prenájom, príp. 
ďalšie informácie prosím kontaktujte MÚ na 
tel. čísle 02/64780065, alebo mailom na si-
moncicova@lamac.sk.
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NIE nadstavbám, ÁNO rozširovaniu 
priestorov kina                                                                                  

Zmena prístupovej cesty pre zásobovanie ob-
chodov a  reštaurácií, vytvorenie amfiteátro-
vého sedenia, doplnenie zelene na nevyužitej 
asfaltovej ploche v hornej časti námestia, ale aj 
rozšírenie priestorov pre kultúrne akcie. To sú 
možnosti, s  ktorými v  prvú februárovú stredu 
oboznámili obyvateľov Lamača architekti, pra-
cujúci na návrhu nového územného plánu zóny 
Malokarpatského námestia.
Architekt Karol Balaš, ktorý je jedným zo spra-
covávateľov návrhu revitalizácie, informoval na 
stretnutí o možnosti rozšíriť priestor lamačské-
ho kina, ktoré je na Malokarpatskom námestí. 
Rozšírenie by si vyžiadalo zmenšenie zelenej 
plochy pri ulici Podháj. Niektorí Lamačania sa 
pri tejto možnosti zatvárili odmietavo, väčšina 
prítomných však súhlasila s  názorom poslan-
ca Radoslava Olekšáka, že rozšírenie kina by 

umožnilo vytvorenie kultúrne-
ho priestoru, kultúrneho 

domu, ktorý v  Lamači 
chýba. Olekšák 

takisto upo-
zornil na 

to, že 

pri financovaní tejto stavby by Lamačania mohli 
využiť eurofondy. Na margo straty zelene a sku-
piny dospelých borovíc , ktoré by „padli za obeť“ 
rozširovania budovy, poznamenala poslankyňa 
Anna Marková, že by „išlo o menšiu stratu zele-
ne, no zároveň veľký prínos pre kultúrne vyžitie 
Lamačanov“. Prítomní s  takýmto názorom vy-
jadrili súhlas.
Naopak jednoznačný nesúhlas sprevádzali slo-
vá architektov o tom, že v prípade potreby by 
sa mohli o jedno nadlažie nadstavovať na Ma-
lokarpatskom námestí budovy zdravotného 
strediska a  školy. Obyvatelia sa však obávajú 
toho, že nadstavba objektov by zničila cha-
rakter námestia a  výhľad zo Studenohorskej 
ulice na masív Malých Karpát. Ako architekti 
zdôraznili, je to iba zadefinovanie potenciá-
lu a  možností, nie konkrétneho návrhu, ktorý 
sa má v  najbližších rokoch realizovať. „Takéto 
možnosti však vždy vedú ku špekuláciám,“ re-
agovala jedna z prítomných občaniek. „Potom 
sme svedkami toho, že sa niečo postaví na-
priek nesúhlasu ľudí. Keď sa tí sťažujú, dosta-
nú odpoveď, že to nie je nezákonné,“ dodala . 
Starosta Peter Šramko upozornil, že v  budúc-
nosti vznikne možno potreba rozširovať kapa-
citu školy či zdravotného strediska. „Nadstavba 
vyjde mestskú časť vždy lacnejšie, ako stavba 
na inom pozemku,“ uviedol starosta. Napokon 
sa prítomní zhodli na tom, aby územný plán 
zóny možnosť nadstavby zatiaľ nedefinoval. 

Ak v horizonte 10-15 rokov vznikne potreba 
rozširovania kapacít školy či zdravotníc-

keho zariadenia, môže sa územný 
plán zóny zmeniť.

Diskusia sa rozprúdila aj pri 
téme premiestnenia 

detského ihriska 
a rozšírenia par-

k o v a c í c h 
p l ô c h . 

A r -

chitekti vo svojom návrhu uviedli možnosť vy-
budovať aj jedno podzemné podlažie pod exis-
tujúcim Domom služieb.
Stretnutie s  občanmi bolo súčasťou verejného 
prerokovávania územnoplánovacej dokumen-
tácie, ktoré sa začalo 15. januára a v rámci ktoré-
ho bolo možné podávať písomné pripomienky 
a podnety do 3. marca.
V  územnom pláne zóny budú definované zá-
sady a  záväzné regulatívy pre rozvoj daného 
územia, ktorými sa bude musieť riadiť stavebná 
činnosť v zóne Malokarpatské námestie. Okrem 
občanov sa k návrhu budú vyjadrovať aj orgány 
štátnej správy a samosprávy.

Rozpočet mestskej časti tentoraz nebol bo-
dom, ktorý by na MZ vyvolal búrlivú diskusiu 
s  ostrou konfrontáciou názorov. Poslanci sa 
stotožnili s pozmeňovacími návrhmi predlo-
ženej verzie a  odsúhlasili vyrovnaný rozpo-
čet vo výške 2.824.000 eur.
Najväčšiu časť výdavkov tvoria prostriedky 
pre oblasť školstva a  vzdelávania, kde je na 
prevádzku školských zariadení a  zabezpeče-
nie voľnočasových aktivít určených 1.241.000 
eur. Poslanci oproti pôvodnému návrhu na-
výšili o  12.000 eur rozpočtové prostriedky na 
výstavbu parkovacích miest, na ktoré je urče-
ných 20.000 eur, 10.000 eur pôjde na riešenie 
prístupovej cesty v lokalite Záhrady i kultiváciu 
verejných priestranstiev.. Výdavky sa znížili na 
prevádzku úradu a výdavky na energie, vodu 
a telekomunikačné služby, kde sa pôvodný ná-
vrh rozpočtu okresal o viac ako 16.000 eur. 

Schválený rozpočet komentuje predseda Fi-
nančnej komisie MZ Radoslav Olekšák
Na poslednom zastupiteľstve som predniesol 
spoločný pozmeňovací návrh piatich poslancov 
(Olekšák, Janyšková, Bizoňová, Marková, Čech), 
ktorým sme sa snažili vylepšiť priority rozpočtu 
v prospech Lamačanov. O ktoré výdavky ide? Naj-
viac sme pridali na výstavbu parkovacích miest, 
keďže minulý rok sa okrem narýchlo zlepenej 
akcie v  decembri neurobili žiadne parkovacie 
miesta. Ďalšou položkou bolo riešenie ulice Zá-
hrady, ktorú zatiaľ neúspešne riešime od roku 
2009 a bol by som rád, keby sa nám to tento rok 
konečne podarilo. Ďalšou položkou, ktorú sme 
navýšili o 6500 eur sú detské ihriská, kde chceme 
zrevitalizovať na slušnú úroveň ihrisko v strednej 
časti Studenohorskej ulice. Mimochodom, viete 
koľko za štyri roky navrhlo dokopy vyčleniť vede-
nie miestneho úradu na ihriská v mestskej časti? 

Za roky 2011-2014 je to smiešnych 4500 eur! Ne-
byť nás poslancov, ihriská by nám v Lamači pekne 
schátrali. Ďalšími položkami, ktoré sme navýšili 
boli úprava verejných priestranstiev (venčoviská, 
parčík, jazierko) a zvýšená bola aj položka na do-
pravné značenie. Takže v rámci možností sme sa 
snažili maximálne výdavky preorientovať do tých 
oblastí, ktoré sú najnaliehavejšie pre obyvateľov 
Lamača. To všetko pri zachovaní a  neznižovaní 
sociálnych programov, rozsahu kultúrnych akcií 
a zabezpečení reálnych potrieb nášho lamačské-
ho školstva. Účelovo sme viazali aj 20 000 eur pre 
náš lamačský futbal a  1500 na podporu nášho 
obrovského lamačského talentu v  bedmintone 
Jurka Vachálka. Taktiež sme 5 000 eur viazali na re-
nováciu vianočnej výzdoby, tak aby sa náš Lamač 
v adventnom období rozžiaril opätovne po dvoch 
rokoch do krásy. Ďakujem všetkým poslancom, 
ktorí náš návrh jednohlasne podporili a  budem 
rád, ak v  záujme občanov a  riešenia ich problé-
mov budeme vždy takto pekne spolupracovať. 

Prioritou rozpočtu je školstvo                                                                                                                                                            

Informácie o Lamači 
sa dostanú priamo k vám

Chcete byť informovaní o  pripravovaných 
podujatiach, zámeroch a dianí v MČ BA-La-
mač? Pošlite nám vašu mailovú adresu ale-
bo mobilný telefonický kontakt a  my vám 
budeme posielať informácie o  novinkách 
v mestskej časti. Ozvite sa mailom na adre-
su informator@lamac.sk alebo pošlite SMS 
s textom „informator“ na číslo: 
0917 224 376.
MÚ Bratislava-Lamač
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Divadielko potešilo Červenou čiapočkou    

Februárové nedeľňajšie Divadielko ponúklo ma-
lým lamačským divákom príbeh o Červenej čia-
počke. Vtipne a  milo ho zahrali herci z  divadla 
Dunajenka. 

Na Valentína sme odmenili aj darcov krvi

V  piatok 14. febru-
ára sa v  kine Lamač 
konal Valentínsky 
koncert, ktorý bol 
aj tentoraz spojený 
s  odovzdávaním 
čestných diplomov 
pre Lamačanov, kto-
rí sú ako dobrovoľní 
darcovia krvi držiteľ-
mi Janského plakiet. 
Mestská časť si uctila 

Soňu Rácovú, ktorá bola darovať krv už 71-krát 
a bola ocenená Diamantovou Janského plaketou, 
a  taktiež Janu Orviskú, 
ktorá má striebornú 
Janského plaketu za 28 
bezplatných odberov. 
V príhovore pripomenu-
la predsedníčka kultúr-
nej komisie MZ Marta 
Janyšková históriu dar-
covstva krvi, svoj vzťah 
k  týmto ušľachtilým či-
nom vyjadril aj starosta 
Peter Šramko. Ten pripo-

menul, že v živote sa stal darcom krvi, ale aj tým, 
kto najcennejšiu tekutinu potreboval pri operácii. 
„Takže naozaj z  vlastných skúseností viem, čo to 
znamená, keď niekto daruje krv. O to viac si vážim 
ľudí, ktorí sa pre darcovstvo rozhodnú a chodia da-
rovať pravidelne,“ povedal Peter Šramko. Po oce-
není vystúpila speváčka Helena Vrtichová a keďže 
bolo Valentína - sviatok zamilovaných, nemohol 
chýbať romantický film – List pre Júliu. 

Koncert žiakov ZUŠ Jozefa Kresánka 
sa môže stať tradíciou                                                  

Počas prvého, na umelecké podujatia nabité-
ho februárového týždňa, predviedli svoj talent 
v Lamači aj žiaci ZUŠ Jozefa Kresánka. Podľa slov 
starostu Petra Šramka by tento koncert mohol 

byť prvým z  pravidelnej série vystúpení žiakov 
ZUŠ v  priestoroch lamačského kina. Špecifickú 
atmosféru akcii dodal aj dar poslankyne Júlie 
Ondrišovej – koncertné krídlo, ktoré budú mať 
odteraz hudobníci vystupujúci v Lamači k dispo-
zícii. Počas viac ako hodinu a pol trvajúceho kon-
certu sa predstavilo aj osem detí, ktoré sú priamo 
z Lamača - Martin Leginus, Karin Virágová, Juraj 
Ondriš, Andrej Trenčan, Laura Annetová, Sabina 
Šulíková, Martina Výbohová, Matej Petrovič

Pripomíname, že v nedeľu 9. marca sa 
v SCL Lamač na Malokarpatskom nám. 

8 uskutoční prvá evanjelická služba 
Božia. Začiatok je o 10.00 h. Omšu 

vedie p. farár Boris Mišina. Srdečne 
pozývame.

Otvorené otázky v lokalite Zečák                                                                             

Na tomto mieste sa v prvom rade chcem poďakovať aktívnym obyvate-
ľom, ktorí majú problematiku Zečáku často dobre naštudovanú spolu 
s historickými znalosťami oblasti a celého vývoja v oblasti za posledných 
viac ako 20 rokov. Spomeniem tu symbolicky jedného zástupcu aktívnych 
obyvateľov - pána Džatka, s ktorým mám tú česť komunikovať a dovolím 
si povedať spolupracovať asi od leta 2013, kedy ma oslovil. 
Verím, že súčasné zastupiteľstvo je naklonené počúvať a riešiť problémy 
v prospech nás-vás Lamačanov, a preto verím, že aj nižšie pomenované 
otvorené otázky v  riešení UPD zóny zóny Zečák nájdu podporu a  po-
mocnú ruku medzi poslancami. Dňa 7. decembra 2013 skončila možnosť 
podávať oficiálne pripomienky a  námietky voči predloženému návrhu 
riešenia UPD zóny zóny Zečák v  rámci verejného prerokovania. Spraco-
vané a  vyhodnotené pripomienky nám síce ešte neboli predložené na 
stavebnú komisiu alebo rokovanie zastupiteľstva, ale práve priamo od 
obyvateľov ako je pán Džatko viem o niekoľkých námietkach, ktoré sto-
ja za zamyslenie. Napríklad ide o  otázku uloženia pôvodnej kanalizácie 
(ktorá je už z časti zasypaná) a s tým súvisiace umiestnenie pôvodnej C1 
(hlavnej cestnej komunikácie) a  novonavrhnutým posunutím C1, čím 
by mohlo prísť k presunutiu ťarchy odstránenia spomenutej kanalizácie 
z obce - mesta na vlastníkov. Taktiež by mohlo dôjsť k zmenšeniu reálneho 
využitia stavebných parciel. Tiež treba presne určiť alebo zistiť, či je možné 
aspoň zvyšné časti v budúcnosti využiť.

Okrem uvedeného problému, došlo k otvoreniu otázky vypustenia z UPD 
zóny zóny Zečák lokality Zlatá hora (ktorá tvorí asi 20% celkovej plochy 
lokality Zečák podľa pôvodnej urbanistickej štúdie „Nový Lamač“), kde je 
označená práve ako intravilán Zečáku s presne stanovenými parametrami 
zastavanosti, navrhovanými napojeniami ciest a tiež funkčného využitia.
Veľmi bolestivo vnímajú obyvatelia ulice Cesta na Klanec navrhované 
rozšírenie miestnej komunikácie o ďalšie jazdné pruhy a chodníky. Podľa 
miestnych obyvateľov dôjde k premene tichej lesnej lokality na frekvento-
vanú cestu. Verím, že aj tu sa nájde kompromisné riešenie.
Po verejnom prerokovaní UPD zóny zóny Zečák je veľa otázok na zhoto-
viteľa, ako napríklad, prečo niektoré proargumenty z Urbanistickej štúdie 
„Nový Lamač“ (lokalita Zečák) z roku 2003, kde mestskú časť opäť zastu-
povala pani Balášová a ktorú podpísal pán starosta Šramko, sú dnes úplne 
ináč pomenované alebo navrhnuté  a prezentované tiež pani Balášovou. 
Ale tieto otázky určite budú zodpovedané stavebnej komisii.
V  súčasnosti čakáme na vyjadrenie magistrátu práve k  vyhodnoteným 
námietkam a pripomienkam z verejného prerokovania. Pevne verím, že 
stanovisko magistrátu aj s vyhodnotením námietok a pripomienok nám 
budú predložené.
Na záver by som rada povzbudila ľudí, ktorí majú otvorené otázky, ale-
bo nám neznáme vedomosti v tomto prípade o lokalite Zečák, aby prišli 
a oboznámili nás s nimi. Lebo  nová UPD zóny Zečák má byť pripravená 
odborne a komplexne a v prvom rade pre vás.
Gabriela Bizoňová, poslankyňa MZ, predsedníčka Stavebnej komisie MZ
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Na základe rozhodnutia predsedu NR SR Pavla 
Pašku sa prvé kolo prezidentských  volieb na 
Slovensku uskutoční v  sobotu 15. marca. Po-
kiaľ v ňom ani jeden kandidát nezíska nadpo-
lovičnú väčšinu platných hlasov oprávnených 
voličov, v sobotu 29. marca sa uskutoční druhé 
kolo. V ňom sa stretnú dvaja najúspešnejší kan-
didáti z prvého kola. Zvolený kandidát sa ujíma 
funkcie prezidenta SR zložením sľubu. Skladať 
ho bude 15. júna, keď sa skončí funkčné obdo-
bie súčasnej hlave štátu Ivanovi Gašparovičovi.

Právo voliť prezidenta Slovenskej republi-
ky majú občania Slovenskej republiky, ktorí 
v deň voľby dovŕšili 18 rokov veku a zdržiavajú 
sa v deň volieb na území Slovenskej republiky. 

Oprávnený volič, ktorý má trvalý pobyt 
na území Slovenskej republiky, hlasuje 
v  mieste svojho trvalého pobytu vo voleb-
nom okrsku, v  ktorého zozname oprávne-
ných voličov je zapísaný, alebo v ktoromkoľ-
vek volebnom okrsku na území Slovenskej 
republiky na základe voličského preukazu, 
ak si ho vyžiadal.
Voličský preukaz vydáva obec, v ktorej má ob-
čan trvalé bydlisko. O voličský preukaz môže vo-
lič požiadať osobne, cez splnomocnenú osobu, 
písomne alebo aj elektronicky. Musí uviesť svoje 
meno a priezvisko, rodné číslo a adresu trvalého 
pobytu. V  písomnej alebo elektronickej žiadosti 
volič uvedie korešpondenčnú adresu, na ktorú mu 

má obec voličský preukaz zaslať. Ten si v takomto 
prípade musí volič prevziať do vlastných rúk.
Oprávnený volič, ktorý nemá trvalý pobyt 
na území Slovenskej republiky a dostaví sa 
v  deň voľby do ktorejkoľvek volebnej miest-
nosti na území Slovenskej republiky, bude po 
predložení platného slovenského cestovného 
dokladu dopísaný do zoznamu oprávnených 
voličov. Dopísanie do zoznamu oprávnených 
voličov zaznamená okrsková volebná komisia 
v jeho cestovnom doklade.

Obyvatelia s trvalým pobytom v Lamači budú 
voliť v rámci šiestich volebných okrskov. Vo-
lebné miestnosti v rámci všetkých volebných 
okrskov budú v  budove ZŠ na Malokarpat-
skom námestí. Volí sa od 07.00 do 22.00 h. 
Volič sa musí preukázať platným občian-
skym preukazom, príp. platným cestovným 
dokladom (pasom).

Počas volieb možno hlasovať aj prostredníc-
tvom prenosnej volebnej schránky
Žiadosti o vykonanie hlasovania do prenosnej 
schránky si voliči môžu telefonicky nahlásiť na 
Miestnom úrade Bratislava – Lamač - tel. č.: 
64  780 065 do 14.03.2014 do 11.00 hod., 
prípadne v  deň volieb osobne u  príslušnej 
okrskovej volebnej komisii prostredníctvom 
rodinného príslušníka alebo inej osoby alebo 
na telefónnom čísle: 0918 243 460

Oficiálnymi kandidátmi na prezidenta SR sú: 
Robert Fico (Smer-SD) 
Andrej Kiska (nezávislý)
Ján Čarnogurský (nezávislý)
Pavol Hrušovský (KDH, Most-Híd, SDKÚ-DS)
Jozef Behýl (nezávislý)
Milan Kňažko (nezávislý) 
Radoslav Procházka (nezávislý)
Gyula Bárdos (SMK)
Milan Melník (nezávislý)
Viliam Fischer (nezávislý)
Stanislav Martinčko (KOS)
Ján Jurišta (KSS)
Jozef Šimko (SMS)
Helena Mezenská (nezávislá).

Volebný okrsok č. 1 
Bakošova 1-36, Na barine
Volebná miestnosť: ZŠ na Malokarp. nám. 
prízemie, trieda I.A

Volebný okrsok č. 2
Borinská, Cesta na Klanec, Malokarpat-
ské námestie, Podháj, Pod násypom, Po-
voznícka, Segnáre, Staneková, Vrančovi-
čova, Zlatohorská
Volebná miestnosť: ZŠ na Malokarp. nám. 
prízemie, trieda I.B

Volebný okrsok č. 3
Havelkova, Heyrovského, Podlesná
Volebná miestnosť: ZŠ na Malokarp. nám. 
prízemie, Školský klub detí

Volebný okrsok č. 4
Furmanská, Skerličova, Studenohorská 
1-24, Studenohorská 55-71
Volebná miestnosť: ZŠ na Malokarp. nám. 
prízemie, miestnosť č. 4

Volebný okrsok č. 5
Hodonínska, Kunerádska, Lediny, Stude-
nohorská 25-64
Volebná miestnosť: ZŠ na Malokarp. nám. 
prízemie, miestnosť č. 5

Volebný okrsok č. 6
Bakošova 38-46, Lamačská cesta, Pod 
Zečákom, Rácova, Rajtákova, Rozálska, 
Studenohorská 72-91, Vysokohorská, Zá-
hrady, Zelenohorská, Zhorínska, Zidiny,
Volebná miestnosť: ZŠ na Malokarp. nám. 
prízemie, miestnosť č. 6

 Prezidenta budeme v Lamači voliť v šiestich okrskoch                                                                                                          

Lamačan blahoželá                                                                                                                  

V  krajskom kole olympiády z  anglického jazyka dosiahol veľmi cenný 
úspech žiak 7.A ZŠ na Malokarpatskom námestí Peter Masaryk. V kategórii 
1 A skončil na treťom mieste.
Lenka Biskupičová z  5.A  zasa zvíťazila v  ob-
vodnom kole súťaže “Šaliansky Maťko”s  po-
vesťou Andreja Chudobu: Ako vznikla Hôr-
šianska dolina.

Zima v Lamači                                                                                                                               
 
Tohtoročná zima ani do Lamača veľa snehu nepriniesla. Jeden z mála dní, 
keď biela perina predsa len pokryla Lamač, bol pondelok 11. februára. 
Jeho atmosféru pohotovo zachytil p. Michal Vrba. Prostredníctvom kon-
taktu lamacan@lamac.sk nám svoju fotku poslal. Ďakujeme.

Máte podnet, príspevok 
či tip do Lamačana?

Napíšte nám!
lamacan@lamac.sk
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Občania vnímajú rozvoj Lamača pozitívne                                                                                     

Výsledky anonymného dotazníkového priesku-
mu, ktorý slúži ako podklad pre spracovanie Ko-
munitného plánu a  Programu hospodárskeho 
a sociálneho rozvoja ( PHSR ) na roky 2014-2020, 
sú už známe. Spracovateľský tím spoločnosti 
Danube EuroConsulting rozdal v  dňoch 13. až 
20. januára v  Lamači 250 dotazníkov, ktoré sa 
týkali budúcnosti a  možností rozvoja mestskej 
časti. Výsledky prieskumu spracoval na základe 
65 percent vrátených dotazníkov.
Na základe nich možno konštatovať, že občania 
hodnotia celkový rozvoj mestskej časti pozitív-
ne. Na otázku, čo im chýba v mestskej časti, prí-
padne čo by skvalitnili, sa najčastejšie uvádzali 
nedostatok obchodných služieb, hluk od diaľni-
ce a železnice i nespokojnosť s nedisciplinovaný-
mi psíčkarmi . V rámci sociálnych služieb občania 
budú v  budúcnosti potrebovať opatrovateľskú 
službu a sociálny taxík. Veľmi podnetné návrhy 
boli v  oblasti dopravy, kde sa ako najpálčivejší 
problém javí potreba vybudovať bezpečný prie-
chod pre chodcov pri LIDL-i, križovatka pri Pan-
tlovi, alebo návrhy posunúť bližšie ku Základnej 
škole súčasný, vzdialený priechod pre chodcov. 
Občanom vo veľkej miere chýba športový areál 
pre staršie deti ( 12 rokov a viac), mladé rodiny 
žiadajú skvalitniť ihriská pre deti a  ukázala sa 
i potreba väčšieho množstva krúžkov, najčastej-
šie boli uvádzané športový a tanečný. 
Na otázky, týkajúce sa MHD , väčšina obyvateľov 
uvádzala spokojnosť, prípadne, že MHD nevyu-
žívajú. Sporadicky sa objavili návrhy na častejšie 
intervaly liniek č. 23 a č. 63. 
Niektorí občania odporúčali i inšpiratívne návrhy 
v  rámci skvalitnenia ich života v  mestskej časti. 
Vzhľadom k  blízkosti lesa napríklad odporúčajú 
vybudovať v  lesoparku ucelené miesta pre po-
sedenia, besiedky, ohniská a lavičky. Navrhujú aj 
označiť ihriská podľa stromov, ktoré v okolí rastú, 
či viac informovať o  histórii Lamača na verejne 
dostupných miestach, kde sa stretáva viac ľudí. 
Za spracovateľský tím Danube EuroConsulting

 Alena Schinglerová

Škola zvládla projekt Comenius na jednotku 

V  rámci projektu Comenius sa na našej škole 
v Lamači uskutočnilo v dňoch 6. až 9. februára 
športové zápolenie detí zo škôl z Veľkej Británie, 
Nemecka, Poľska a našich žiakov. Zo zahraničia 
k nám zavítalo 16 detí a 12 pedagógov. Posol-
stvo projektu Cez šport k priateľstvu (Friendship 
through Fitness) bolo splnené. Vytvorili sme 
zmiešané družstvá, ktoré súťažili v  ôsmich 
disciplínach. Lamač reprezentovali Barborka 
Špačková, Katka Vargová, Hugo Hulín a Tomáš 
Marton, žiaci 5. ročníka. Naši reprezentanti pat-
rili medzi najúspešnejších.

Okrem súťaže sme pre hostí pripravili bohatý 
program. Naučili sme ich hrať florbal, obľúbený 
šport našich žiakov. Hostia zo zahraničia sa zú-
častnili školského karnevalu, pripravili sme pre 
nich výlet na Železnú studienku i jazdu Prešporá-
čikom po Bratislave. Zmiešané družstvá si tiež vy-
skúšali svoje schopnosti v zábavných hrách a sú-
ťažiach. Rozlúčkovú párty mali deti v McDonalde 
v Lamači. Naši priatelia z Anglicka nám za pobyt 
poďakovali aj milým listom, v ktorom vyzdvihli at-
mosféru, program i organizáciu celého podujatia.

Mária Imrichová, 
zástupkyňa riaditeľky ZŠ 

na Malokarpatskom nám.

Na 130-tke skúšali elektrobus                                      

V  dňoch 13. až 14. februára testovali na linke 
č. 130 elektrobus. Dojazd tohto elektrobusu je 

150 km, dobíja sa bežnou zásuvkou s napätím 
380 voltov. Má kapacitu pre 32 cestujúcich. 
Výhodou elektrobusu sú nízke prevádzko-
vé náklady, minimálna hlučnosť a  prakticky 
žiadne emisie, ktoré by znečisťovali životné 
prostredie. Nevýhodou je cena, ktorá približ-
ne dvojnásobne prekračuje cenu autobusu 
s  klasickým  dieselovým pohonom. Využitie 
elektrobusov je preto ešte vzdialené . Primátor 
Bratislavy Milan Ftáčnik v tejto súvislosti uvie-
dol, že ich hromadné nasadenie v MHD by bolo 
možné len s finančnou podporou EÚ. V novom 
programovom období 2014-2020 by Bratislava 
mohla získať na podporu MHD a elektromobi-
lity až 300 miliónov eur.

Ak potrebujete náhle lekára...

Nemusíte ísť v Bratislave nevyhnutne iba na urgent nemocníc, prípadne volať linku 155. Mimo or-
dinačných hodín vašich lekárov môžete navštíviť ambulanciu Lekárskej služby prvej pomoci (LSPP) 
pre dospelých v Ružinove a Petržalke, prípadne môžete požiadať o výjazd ambulancie LSSP priamo 
k vám. Poskytované služby LSPP schválil Bratislavský samosprávny kraj. Poskytovateľ LSPP má zmlu-
vu so všetkými zdravotnými poisťovňami. Ošetrenie v ambulancii či pri výjazde LSPP je spoplatnené 
iba sumou 1,99 €, ktorá je stanovená zákonom a opatrením Ministerstva zdravotníctva SR. 

Lekárska služba prvej pomoci ( LSPP) pre dospelých sa vykonáva v 2 ambulanciách v Brati-
slave:

RUŹINOV  Poliklinika,  tel.: 02/48279257
 Ružinovská 10, Ružinov
PETRŽALKA  Zdravotné stredisko,   tel. 02/62250944
 Strečnianska 13, Petržalka

Ordinačné hodiny pre obe ambulancie:
Pondelok – piatok:   19.00 – 07.00, 
sobota, nedeľa a sviatky:  nepretržite 24 hod.

Výjazdová Lekárska služba prvej pomoci pre dospelých:
Ordinačné hodiny pre výjazdovú LSPP: 
Pondelok –piatok: 18.00 – 06.00, 
sobota nedeľa a sviatky:  nepretržite 24 hod.
Kontakt:  Tel.: 02 / 63 833 130,  Mobil: 0901 / 701 000

Výjazdová Lekárska služby prvej pomoci pre dospelých slúži pre pacientov, ktorým sa zhoršil 
zdravotný stav a nemôžu prísť do ambulancie LSPP. V rámci výjazdovej LSPP príde k pacientovi lekár, 
ktorý ho v domácom prostredí vyšetrí a naordinuje liečbu.
Lekár, pri telefonickom nahlasovaní potreby návštevy LSPP, v  rámci komunikácie lekár - pacient, 
vyhodnotí zdravotný stav pacienta, poradí a informuje ho o čase svojho príchodu. 

ZBER ELEKTROODPADU

17.3.2014 (pondelok) od 8.30 hod.

V  pondelok 17.3.2014 si v  čase od 7.00 
do 8.30 hodiny vyneste pred dom staré 
nepotrebné elektrické a  elektronické za-
riadenia. Ide o  staré rádiá, TV prijímače, 
počítače, práčky, mikrovlnky, sporáky, 
chladničky, mrazničky, vysávače, rýchlo-
varné kanvice, žiarivky, batérie a pod. 
Od 8.30 hod. budú pracovníci zabezpečujúci 
zber uvedené odpady zbierať. Žiadame Vás 
o  dodržanie času na vyloženie, pretože po 
každej ulici budú prechádzať len raz.

Všetky vyložené elektrozariadenia musia 
byť kompletné, nerozbité a  musia obsa-
hovať všetky elektrické a  elektronické 
komponenty a  konštrukčné dielce, inak 
nebudú zberovými pracovníkmi odobra-
té. Taktiež musia byť vyložené na viditeľ-
nom a dostupnom mieste.



Mesačník o živote v Lamači, 16. ročník 7

Jubilanti v marci                                                    
 Čahoj Jozef 91
 Kintlerová Elena 91
 Kissová Mária 91
 Zálešák Svätopluk 91
 Bruško Jozef 90
 Piatková Bohuslava 90
 Baucová Aurelia 88
 Hiselská Mária 87
 Masár Viliam 87
 Ondrovič Jozef 87
 Schmidtová Anna 87
 Zajíčková Mária 87
 Bučič František 86
 Haraslín Jozef 86
 Kečkésová Alojzia 86
 Boďová Margita 85
 Chmelová Anna 85
 Popelková Mária 85
 Kučera František 80
 Kulifaj Lukáš 80
 Paule Viktor 80
 Výboh Jozef 80
 Gečevska Jozefa 75
 Haraslín František 75
 Horecká Katarína 75
 Šteliar Imrich 75

V mesiaci január a február sa v Lamači narodili
7.1 Pavel Šulovský 
10.1. František Hauskrecht 
13.1. Teodor Šeprak 
14.1. Marko Šimek 
18.1. Tatiana Horáková 
28.1. Erik Wimmer 
28.1. Matej Ambruš
6.2. Cyril Škoviera
7.2. Linda Slabejová
11.2. Daniel Koller
12.2. Emília Marína Schürer
13.2.Juraj Smrek
15.2.Sára Javilák
16.2. Linda Kotesová
25.2. Katarína Sitárová

V Ice Arene sa uskutočnil turnaj médií                    

Posledný januárový deň sa v  Ice Arene Lamač 
odohral turnaj médií v  hokeji a  curlingu. Na 
turnaji sa zúčastnili tímy TV JOJ, RTVS, DIGI TV, 
agentúra SITA, Aktuality, Zaujímavosti, Flora, 
Advantage. V hokejovom turnaji hrali štyri tímy, 
RTVS, DIGI TV a TV JOJ doplnil domáci tím Ice 
Arena. V curlingovom turnaji hralo osem tímov, 
ktoré boli rozdelené do dvoch štvorčlenných 

skupín. Hralo sa systémom každý s  každým, 
v hokejovom turnaji sa hrali zápasy na 2x 10 mi-
nút, v curlingovom turnaji sa hralo na dva endy. 
Víťazi curlingových skupín si zahrali finále, tímy 
na ďalších miestach zápasy o umiestnenie. V ho-
kejovom turnaji sa víťazmi stali hokejisti DIGI TV, 
na druhom mieste skončilo RTVS , na treťom 
mužstvo Ice Arena a štvrté miesto obsadila TV 
JOJ. V  curlingovom turnaji bol napokon naj-

úspešnejší tím RTVS, na druhom mieste skončil 
tím Flora a tretie miesto obsadil tím Advantage. 
Súťažilo sa aj v raftovaní na ľade. Najúspešnejší-
mi boli Aktuality, pred DIGI TV a RTVS.
Vyhodnotila sa aj súťaž jednotlivcov. V curlingu 
bola najlepšou Ingrid Kanzelsbergerová z  DIGI 
TV, najlepším strelcom v  hokejovom turnaji sa 
stal Ondrej Bober z TV JOJ a najrýchlejším kor-
čuliarom Jonáš Hosťovecký z DIGI TV.

Začal sa budovať voľnočasový areál                    
 
Multifunkčný areál s umelým povrchom, osvet-
lením,  novými vstupmi a  vynoveným chodní-
kom ponúkne športové možnosti pre deti, mlá-
dež, ale aj seniorov.  Víťazom tendra na výstavbu 
areálu sa stala spoločnosť MATEP. „Vďaka súťaži 
sa pôvodná projektová cena znížila tretinu, z pô-
vodnej ceny 526.000 eur na vysúťaženú sumu 

necelých 367.000 eur bez DPH,“ informoval Pe-
ter Šramko. Lamačský projekt získal prostriedky 
z Operačného projektu Bratislavský kraj v rámci 
výzvy Regenerácia sídel. Spoluúčasť mestskej 
časti na financovaní je päť percent. 

Vážení Lamačania Pomôžte nám vyčistiť Lamač!

Za týmto účelom budú v mesiaci marec po celej MČ rozmiestnené veľkokapacitné kontajnery (VKK) 
na veľkoobjemový odpad, a to v nasledujúcich termínoch:

Dátum: deň Odber Miesto pristavenia
12.3.2014 streda 14.3.2014 Bakošova 4, 16, 28

14.3.2014 piatok 17.3.2014 Bakošova 42

14.3.2014 piatok 17.3.2014 Stanekova/Havelkova (križovatka)

14.3.2014 piatok 17.3.2014 Podháj 151, 51

19.3.2014 streda 21.3.2014 Na Barine - penzión

19.3.2014 streda 21.3.2014 Na Barine 19

19.3.2014 streda 21.3.2014 ZŠ Malokarpatské námestie

21.3.2014 piatok 24.3.2014 Studenohorská 3, 17, 63 (40)

21.3.2014 piatok 24.3.2014 Studenohorská 20 - kotolňa

26.3.2014 streda 28.3.2014 Studenohorská 56, 91

26.3.2014 streda 28.3.2014 Heyrovského 13 

28.3.2014 piatok 31.3.2014 Cesta na Klanec (Klanec lúka) 

28.3.2014 piatok 31.3.2014 Heyrovského 6, 10 (parkovisko)

28.3.2014 piatok 31.3.2014 Vrančovičova (pohostinstvo)

2.4.2014 streda 4.4.2014 Vrančovičova (požiarna zbrojnica)

2.4.2014 streda 4.4.2014 Zlatohorská (stred)

2.4.2014 streda 4.4.2014 Borinská/Lediny

2.4.2014 streda 4.4.2014 Rajtákova (pri Rozálskej kaplnke)

4.4.2014 piatok 7.4.2014 Segnáre (otočka MHD)

4.4.2014 piatok 7.4.2014 Pod Zečákom 51, 85 (slepá)

4.4.2014 piatok 7.4.2014 Skerličova/Kunerádska

9.4.2014 streda 11.4.2014 Segnáre/Rácova

9.4.2014 streda 11.4.2014 Zidiny 3-5

9.4.2014 streda 11.4.2014 Lamačská cesta 41

9.4.2014 streda 11.4.2014 Cesta na Klanec 93

11.4.2014 piatok 14.4.2014 Cesta na Klanec 67

Miroslav Demko bude prednášať 
o Lizstovi                                                                                

Bol Franz Lizst Slovák? Aj táto otázka je sú-
časťou dodnes živej debaty, ktorá sa netýka 
iba Franza Lizsta a Slovákov, ale predstavu-
je aj širšie dimenzie v úvahách, týkajúcich 
sa hudby i dejín 19. storočia. Pozývame Vás 
preto na prednášku historika a muzikoló-
ga PhDr. Miroslava Demka, ktorá sa bude 
týkať práve hudobného génia i osobnosti 
Franza Lizsta. Prednáška, ktorú organizuje 
Kultúrna komisia MZ, sa uskutoční vo štvr-
tok 27. marca o 16.00 h v zasadačke kina 
Lamač na 1. poschodí.

Marta Janyšková, 
predsedníčka Kultúrnej komisie MZ
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Zasadnutie komisí MZ BA-Lamač vo marec     

Kultúrna 10. 3. o 17.00 h, Sociálna 11. 3. o 17.00 h,
Školská 20.3. o 17.00 h, Životného prostredia 3. 4.  
o 16.30 h.

Miestna knižnica Lamač pozýva                                  

Pondelok, Streda 13,00 – 19,00
Štvrtok 10,00 – 15,00
Telefónne číslo: + 421 2 64 78 97 37

•	 Doučím angličtinu, slovenčinu deti aj dospe-
lých, aj cez víkend 0905/ 222 966 

•	 Voda, kúrenie, plyn, maľovky, podlahy, mon-
táž a  opravy aj cez víkend. 0905/ 429  097, 
0911/ 429 097

•	 Ján Polák vodoinštalácie a  údržba, výmeny 
a opravy WC, batérie, sifóny, zapojenie umý-
vačiek   a  pračiek, vŕtanie dier do panelov 
0905/ 627 321

•	 Doučujem anglický jazyk žiakov a  pripravu-
jem na skúšky aj maturantov, učím aj začia-
točníkov 0905/ 374 763

•	 Prijmem do predajne s vínom v Lamači pre-
davačku - starobnú alebo invalidnú dôchod-
kyňu, prípadne dôchodcu s nástupom ihneď.
tel. 0336474350

•	 Hypoúver už od 1,69% p.a. – www.mojuver.sk  
0918/ 627 358

Inzercia                                                                                                                                                                                                                         

Kultúrna komisia MZ pozýva                                        

9.3.2014 o 17.00 
MDŽ – Divadelné predstavenie - Ženský 
zákon po záhorácky - kino Lamač
23.3.2014 o 11.00 h
Divadelné predstavenie pre deti – Janko 
Hraško – kino Lamač
27.3.2014 o 16.00 h
Beseda s muzikológom a historikom Miro-
slavom Demkom – kino Lamač

Program RC Obláčik na marec 2014             

Pondelok
08:00 - 11:30
10:00 - 11:45
18:30 - 20:00

Hráme sa na škôlku
Herňa pre členky MC Obláčik
Brušné tance pre mamičky

Utorok
dohodou
09:30 - 11:00
17:00 - 18:00

19:00 - 20:30

Folklórik (od 11.3.2014)
Bábätkovo s Miškou
Zábavné cvičenie pre 
najmenších
Tanec pre radosť (pre členky 
RC) 

Streda
09:00 - 09:45
10:00 - 11:30

17. 00 - 18.00
18:15 - 19:45

Funny English s Katkou
Veselá herňa s Katkou 
a Peťou
Tancuj, tancuj vykrúcaj
Angličtina pre dospelých 
(MH)

Štvrtok

10:00 - 11:30 Montessori hernička s Erikou 
F. a Andrejkou

Piatok

09:30 - 11:00
17:30 - 18:30

Hernička s Evkou a Dankou
Naše vlastnosti

V  mesiaci marec otvárame nový cyklus kurzov 
– Hráme sa na škôlku, Zábavné cvičenie pre 
deti a detský tanečný kurz Folklórik. Info na: 
www.oblacik.sk

Program Jednoty dôchodcov 
Slovenska MČ Lamač na marec 2014                 
10.03.2014 14.00 h - úvery a ich splácanie
17.03.2014 sa klub nekoná
18.03.2014 13.00 h - UTOROK návšte-
va výstavy A. Muchu, stretneme sa pri 
Pantlovi
24.03.2014 14.00 h - téma: Tibet
24.03.2014 16.00 h - zasadanie výboru
31.03.2014 15.00 h - Čo môžeme žiadať 
od Miestneho úradu, v Spoločenskom 
centre na Malok.nám 
Pokračujeme v cvičení Kalanetiky: 
každý utorok o 17.00h , v Spoločenskom 
centre. 

Úradné hodiny MÚ Bratislava-Lamač                      
Miestny úrad Bratislava-Lamač
Malokarpatské nám. 9, 841 03 Bratislava
Tel.: 64 78 00 65

MIESTNy ÚRAD A POKLADňA
Pondelok 10:00 – 12:00 13:00 – 17:00
Utorok   8:00 – 12:00 
Streda   7:30 – 12:00 12:30 – 16:30
Štvrtok   8:00 – 11:00
Piatok   8:00 – 11:00

PODATEľňA
Pondelok   8:00 – 12:00 13:00 – 17:00
Utorok   8:00 – 12:00 13:00 – 15:00
Streda   7:30 – 12:00 12:30 – 17:00
Štvrtok   8:00 – 12:00 13:00 – 16:00
Piatok   8:00 – 12:00

STAVEBNý ÚRAD
Pondelok  10.00 – 12.00 13.00 – 17.00
Streda   07.30 – 12.00  12:30-16.30

8.3. DONŠAJNI  18.00 2,50 €
13-14.3. ARCIBISKUP BEZÁK, ZBOHOM...
 18.00 2,50 €

!!!! slovenská premiéra!!!!
15.3.  JUSTIN-MALÝ VEĽKÝ RYTIER 15.30 2,50 €
15.3. AKO NIKDY  18.00 2,50 €
16.3. NYMFOMANKA II. 18.00 3,00 €
22.3. GRAVITÁCIA 18.00 2,50 €
23.3. MY SME MILLEROVCI 18.00 2,50 €
29.3. KRÁĽOVNÁ VIKTÓRIA 18.00 2,50 €
30.3. Veľká nádhera 18.00 2,50 €

Program kina na marec 2014                                                                                                                                       

Príďte povzbudiť našich futbalistov
Mužstvá FK Lamač štartujú v marci a apríli jar-
nú časť sezóny

A-tím
23.3. 15:00 FK ŠK Danubia – FK Lamač
30.3. 16:00 TJ Jarovce – FK Lamač
5.4. 16:30 FK Lamač – SFC Kalinkovo

Dorast
5.4. 16.30 ŠK Plavecký Mikuláš – FK Lamač

Mladší žiaci
22.3. 12:00 SDM Domino Bratislava - FK Lamač
29.3. 10:30 FK Lamač – MFC Záhorská Bys-
trica
5.4. 16.30 FA Bratislava (B) – FK Lamač

Prípravka
5..4 09:30 FK Lamač – ZŠ Kalinčiakova BNM

Nezabudnite, že aj 

v Lamači 
sú organizácie, ktorým môžete venovať 

2 % z dane

OSPRAVEDLNENIE
Ing. Peter Šramko sa týmto ospravedlňuje 
Mgr. Oľge Keltošovej za tvrdenia uvedené 
vo volebných letákoch distribuovaných aj 
počas volebného moratória v  dňoch 25. 11. 
2010 a  26. 11. 2010, s  nadpisom „Transpa-
rentné nakladanie s  Vašimi peniazmi a  nie 
nekontrolovateľné hospodárenie“, kde v sú-
vislosti s predajom pozemkov vo vlastníctve 
Hlavného mesta Slovenskej republiky Brati-
slavy, v správe Mestskej časti Bratislava –La-
mač, uviedol na adresu Mgr. Oľgy Keltošovej, 
že „takto sa udial najväčší podvod z  éry sú-
časnej starostky a jej blízkych poslancov“.

Toto jeho tvrdenie je nepodložené a neprav-
divé, pričom zároveň neoprávnene zasiahlo 
do cti Mgr. Oľgy Keltošovej.

POĎAKOVANIE
Srdečne ďakujeme celej širokej 
rodine, priateľom, susedom 
a známym za kvetinové dary 
a odprevadenie na poslednej 

ceste nášho nezabudnuteľného manže-
la, tatka, dedka, brata, švagra a kamaráta  
Eduarda Minaroviča.

„Nezomrel som, zostal so v srdciach tých, čo 
ma milovali.“

Česť jeho pamiatke !


